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Protokoll fört vid Bronsyxän Sam-
fäl lighetsförenings styrelsernöte den
7 juni 1983.

Närvarande: Magnus Utånson , Fredh
Lindh, Erik Wredling, Gunnar Larsson
samt suppleanterna Ann-Marie Wikström
och Anette E ri ksson .
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Magnus Månson har undersökt möjligheterna för byggande av en gemen-
samhetslokal. Platsen skulle bli grusplanen som ligger vid Eångcykel-
vägen. Lokalen byggs som skyddsrum och i och med det så utgår
mycket förmånliga statsbidrag. Vid telefonkontakt med olika myndig-
heter har dessa sett positivt på saken då detta område har en stör
brist på skyddsrum. Styrelseå beslutade att Magnus Månson skall
skicka skrivelser till berörda myndigheter.
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lnga mer frågor fanns att behandla och ordförande tackade för
visat intresse och avslutade mötet.

Västerås den
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Fredh Lindh

7 juni 1983
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Ordförande Magnus Månson hälsade de närvarande välkomna och
förklarade styrelsemötet öppnat.

s2
Dagordningen godkändes.

Dagordn ing

$ 3 Ekonomi

Erik Wredling har -gjort en budgetprognos för 1983-1984 där
det visar sig att våra kostnader ökar. För att rå täckning för
de budgeterade kostnaderna så beslutade styrelsen att kvar-
talsavgiften höjs med 150,-/hus fr o m 3:e kvartalet 1983.
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